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Protokół Nr III/2004

z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie

z dnia 30 kwietnia 2004 roku

 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie

Pan Adam Mysiara. Stwierdził iż obecni są wszyscy radni.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Pana Ryszarda Ostrowskiego.

Głosowanie

14 głosów – za

1 głos – wstrzymujący się

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad?

Pan Burmistrz
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego pn. Zakład Usług Komunalnych w
Sędziszowie.

( hydrofornia w Łowinii).

Głosowanie

15 głosów – za

Pan Przewodniczący przedstawił program sesji z wniesioną poprawką j.n.

1.Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad.

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3.Informacja o pracy Burmistrza.

4.Interpelacje radnych.

5.Uchwała w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2003 rok.

6.Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Sędziszowa za 2003 rok.

7.Uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych

   oraz ustalenia ich przebiegu.

8.Uchwały w sprawie zmian w budżecie.

9.Uchwała w sprawie przekazania sam. Fiat 126p dla ZUK.

 10.Uchwała w sprawie wynagrodzenia Burmistrza.

 11.Uchwała w sprawie przekazania majątku dla zakładu budżetowego pn. Zakład

      Usług Komunalnych w Sędziszowie.

 12.Odpowiedzi na interpelacje.

 13.Wolne wnioski i dyskusja.

 14.Zamknięcie obrad.

 Głosowanie

 15 głosów za
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Ad. 2
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowanie

15 głosów – za

Ad.3
Informacja o pracy Burmistrza ( w załączeniu do protokołu).

Ad. 4
Radny T.Styczeń

- poprosił o doziarnienie dróg gminnych z bieżącego utrzymania :

Mierzyn – Piołunka

Krzcięcice – Promyk

Krzcięcice łąki,

- poprosił o interwencję do PKP o remont drogi na przejeździe niestrzeżonym

w Krzcięcicach,

Radny M. Żelezik
- poprosił o jeden przystanek dla Mstyczowa.

Radny Z. Konieczny
- poprosił o przystanek dla Jeżowa k/torów na miejsce starego, który należałoby

  usunąć, wystąpić z pismem do PKS o usunięcie .

Ad.5
Pani Skarbnik
- odczytała opinię RIO o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2003 rok – opinia    
   pozytywna.
Pan Wiceprzewodniczący

- w wyniku naszych analiz, kontroli Komisji Rewizyjnej stwierdzono, że zmiany
w budżecie były dokonywane na podstawie uchwał , opinie o wykonaniu budżetu były pozytywne.
Pan J.Psonak

- Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2003 rok.
Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2004 rok.
Głosowanie
15 głosów – za                 uchwała Nr III/24/2004
Ad. 6
Radny M.Żelezik

- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi za 2003 rok.
Odczytał opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji Rewizyjnej.
Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2003 rok.
Głosowanie
15 głosów – za                uchwała Nr III/25/2004
Ad. 7

Pan Przewodniczący

- przedstawił uchwałę w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu – dotyczy dróg:
Szałas przez wieś
Tarnawa – Marianów
Mierzyn – Piołunka
Aleksandrów przez wieś
Pawłowice – Boleścice
Radny J.Psonak

- zgłosił uwagę do przedstawionej uchwały , dlaczego w załączniku jest tylko 5 dróg?
Komisja Budżetowa proponuje przygotować wykaz wszystkich dróg na terenie gminy
Z podaniem ich długości przedstawionych na mapkach, aby nikt nie zarzucił że podchodzimy do tematu  tendencyjnie.
Proponuję wycofanie tej uchwały i przygotowanie kompleksowo wszystkich pozostałych dróg.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie.
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7 głosów – za
6 głosów – przeciw
2 głosy – wstrzymujące się                uchwała Nr III/26/2004
Przedstawił drugą uchwałę w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu – dotyczy dróg
Gniewięcin – Sielec – Łany
Gniewięcin – Krężoły – Brzeście
Głosowanie
13 głosów – za
2 głosy – wstrzymujące się             uchwała Nr III/27/2004
Ad. 8

Pani Skarbnik

- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004 rok
1) dotyczy przeniesienia środków 2.400zł na wynagrodzenie dla kierowcy w OSP
     Sędziszów i 700zł do zakupu nowego samochodu.
Głosowanie
15 głosów – za                               uchwała Nr III/28/2004
2) w sprawie przeniesienia środków w dziale Transport z dróg gminnych na powiatowe w kwocie 25.703zł.
głosowanie
15 głosów – za                              uchwała Nr III/29/2004
Ad. 9

Pan Przewodniczący

- odczytał uchwałę w sprawie przekazania dla ZUK samochodu Fiat 126p.
głosowanie
15 głosów – za                           uchwała Nr III/30/2004
Ad. 10
Pani Sekretarz

- przedstawiła uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza, w związku ze zmianą przepisów dotyczącą wynagrodzenia Dz.U. Nr 47 z 2004r nie ma teraz 
kategorii zaszeregowania dla tej grupy pracowników ani w płacy zasadniczej ani w dodatku funkcyjnym co powoduje , że u nas Burmistrz w dodatku funkcyjnym
przekracza  stawkę o 10 zł i o tą kwotę musi być pomniejszony dodatek. Pozostałe składniki wynagrodzenia pozostają bez zmian i jest to wynagrodzenie średnie
w widełkach.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza.
Głosowanie
15 głosów – za                           uchwała Nr III/31/2004
Ad. 11

Pan Przewodniczący
- przedstawił uchwałę w sprawie przekazania majątku dla ZUK – budynek hydroforni
w Łowini wraz z ujęciem wody i ogrodzeniem.
Głosowanie
15 głosów – za                           uchwała Nr III/32/2004
Pan Burmistrz

- Podziękował Radzie za udzielenie absolutorium, dzięki bardzo dobrej współpracy z Radą mieliśmy bardzo dobre wyniki pod względem gospodarczym,
inwestycyjnym, społecznym  i integracji mieszkańców . Podziękował również pracownikom  za wkład pracy całego Urzędu.
Ad. 12

Pan Burmistrz

- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych:
Pan T. Styczeń -      doziarnienie dróg będzie wykonywane,
Pan M. Żelezik i Pan Z. Konieczny – jeśli chodzi o przystanki wystąpimy do SEFAKO
O wykonanie jeszcze kilku.
Ad. 13.

Pan Przewodniczący

Zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.
          
                                            Na tym protokół zakończono

 

Protokołował                               Sekretarz                                        Przewodniczył
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